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Vragen van het lid Leijten (SP) aan de Staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over leeftijdscontrole bij alcoholgebruik (ingezonden 
29 oktober 2014). 

Vraag 1
Welke contacten zijn er de afgelopen vier jaar geweest tussen het Ministerie 
van Volksgezondheid, Welzijn en Sport en de levensmiddelenindustrie over 
de leeftijdscontrole bij de verkoop van alcohol? Kunt u hierbij aangeven wie, 
wanneer met wie contact heeft gehad en waar deze contacten betrekking op 
hadden? 

Vraag 2
Welke contacten zijn er de afgelopen vier jaar geweest tussen het Ministerie 
van Volksgezondheid, Welzijn en Sport en de alcoholindustrie? Kunt u hierbij 
aangeven wanneer en met wie deze contacten plaatsvonden en waar deze 
contacten betrekking op hadden? 

Vraag 3
Welke contacten hebben andere ministeries gehad met de levensmiddelenin-
dustrie over de leeftijdscontrole bij de verkoop van alcohol dan wel met de 
alcoholindustrie? Waar gingen deze contacten over? 

Vraag 4
Kunt u aangeven waarom de rapportage aan het Directeuren Overleg Alcohol 
(DOA) over «Pilot verbetering naleving leeftijdsgrenzen Drank- en Horecawet» 
pas in oktober 2014 afgerond werd? 

Vraag 5
Klopt het dat de rapportage een eindversie kent van mei 2014? Zo ja, waarom 
is deze rapportage niet naar de Kamer gezonden? 

Vraag 6
Kunt u ook aangeven op welk moment u op de hoogte was van de negatieve 
uitkomst van de pilot in Noord-Holland om de verkoop van alcohol tegen te 
gaan en de alcoholleeftijd te handhaven? 
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Vraag 7
Hoeveel heeft de alcoholindustrie in de afgelopen vijf jaar (2010 t/m 2014) 
uitgegeven aan reclame en marketing en hoe verhoudt dit zich tot de 
overheidsuitgaven om alcoholconsumptie terug te dringen – met name onder 
jongeren?
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